

Huishoudelijke Vergadering VERON A08 Centrum Dinsdag 12 maart 2024

Aanwezig: zie presentielijst

1. Opening voorzitter

Voorzitter Gert-Jan Kuppens/PD0GJK opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Van de navolgende leden is een bericht van verhindering ontvangen:

Peter van Kats/PA1RLM, Koos van Hout/PE4KH, Roel Gerrits/PA2RG, Johan Koster/PA4G, Will Janssen/PA3GQY, Wim Kramer/PA2GRC, Jan van Ooijen/PA3EGH, Frank van Dijk/PA7F, Jos van Gelder/PA3ANF, Maarten Ouwehand/PG1N, Jolanda Ouwehand/PD2JO en Iris Ouwehand/PD1RIS.

2. Ingekomen stukken

QSL manager Koos van Hout/PE4KH heeft van het DQB het verzoek ontvangen om de uitgaande kaarten voor de VS te voorzien van de twee letters die behoren bij de Staat waarin de betreffende zendamateurlid zijn/haar QTH heeft, zoals bijvoorbeeld: NY, MD, CA, FL enz. enz.

3. Vaststellen Agenda

Er zijn geen bemerkingen of aanvullingen voor wat de agenda betreft, waarmee de agenda is goedgekeurd.

4. Door leden op de agenda te plaatsen onderwerpen

Geen

5. Notulen HV 2023

Geen bemerkingen op het verslag van de HH vergadering van 2023, waarmee het verslag is goedgekeurd.

6. Jaarverslag secretaris 2023

Idem punt 5

7. Financieel overzicht 2023 / begroting 2024

Penningmeester Paul van der Wurff/PE2LZ neemt het Jaarverslag 2023 met de vergadering door. Het jaarverslag laat een negatief resultaat van € 142,29 zien, hetgeen alleszins acceptabel te noemen is, gelet op de moeilijke periode die achter ons ligt en het feit, dat er slechts mondjesmaat is gesponsord is door de leden. De begroting over 2024 is nog niet (helemaal) klaar maar wordt asap bekendgemaakt. Deze begroting komt grotendeels overeen met die van 2023. Het via een beamer getoonde Jaarverslag geeft geen aanleiding tot op- of aanmerkingen, waarmee deze is goedgekeurd door de vergadering.

8. Verslag kascontrolecommissie

Namens de commissie neemt Hans Keller/PD9HK het woord en verklaart, dat bij inzage van de financiële stukken geen bijzonderheden zijn geconstateerd en dat deze een goed beeld geven van de actuele situatie. Hij vraagt de vergadering dan ook om de penningmeester décharge te verlenen, hetgeen gebeurt.

Zowel Hans als Thom van der Klis/PA9T hebben hun tweede termijn er op zitten en zijn dus aftredend. Reserve-lid Michael Cornet/PA4MIC treedt toe tot de commissie, Karel Stas/PA1RLM meldt zich ook aan en Alphons(o)/PE2KIM wordt genoteerd als reserve-lid.

9. Verkiezing bestuursleden

Conform artikel 9 van het Afdelingsreglement van VERON HB is het schema als volgt:

Voorzitter: Gert Jan Kuppens/PD0GJK, niet aftredend
Secretaris: Richard Jannes/PD3RFR, niet aftredend
Penningmeester: Paul van der Wurff/PE2LZ, aftredend, herkiesbaar
Bestuurslid: Ab Woutersen/PA5ABW, aftredend, herkiesbaar
Bestuurslid: Nico van Kooten/PA3Y, aftredend, *niet herkiesbaar*

De vergadering gaat akkoord met het herkiesbaar stellen van Paul en Ab. Vooraf is er geen (formele) aanmelding gekomen voor het aftredende en niet herkiesbare bestuurslid Nico van Kooten. Tijdens de vergadering meldt Marco Teunissen/PD1MB, dat hij de vacature wil invullen. De vergadering gaat met algemene stemmen akkoord.

10. Stemming ingebrachte voorstellen t.b.v. Verenigingsraad 2024

.....

11. Afgevaardigden Verenigingsraad VERON HB (20-4-'24 / De Stuw te Hoevelaken)

VERON Centrum mag maximaal 4 leden afvaardigen naar de VR. Tijdens de vergadering melden zich de navolgende leden: Richard/PD3RFR, Gert-Jan/PD0GJK, Marco/PD1MB en Michiel/PC7MM.

12. Rondvraag

Paul/PE2LZ: Pleit voor de aanwezigheid van meer leden bij de jaarlijkse JOTA. Wat extra handjes en voetjes zijn meer dan welkom bij zaken als het soldeerproject en het toezicht houden/leiden bij het maken van QSO's door de scouts. Alle hulp is welkom, al is het maar een dagdeel.

Gert-Jan/PD0GJK merkt op, dat PEKA 18 al geruime tijd vooraf actie moet ondernemen richting Scouting Nederland. Dit gebeurt maar al te vaak op het laatste moment, met als gevolg dat bijvoorbeeld het soldeerproject in 2023 bijna de mist in ging. Thom/PA9T bevestigt het verhaal van Gert-Jan en meldt, dat bij de scoutingclub waar hij lid van is, elk jaar eind maart de zaak in gang wordt gezet. Paul meldt, dat de leiding van PEKA 18, zacht gezegd, niet erg actief zijn op dit gebied. Dit in tegenstelling tot de scouts zelf die tijdens het JOTA weekend steeds zeer enthousiast zijn.

Paul/PE2LZ: Het opleidingstraject is in het slop geraakt en moet weer op gang gebracht worden. Het verzorgen van een opleiding huis zorgt voor spin-off. Ten eerste een financiële en ten tweede nieuwe leden. Helaas hebben we niet meer de beschikking over iemand als Johan de Rijk/PA3GER, die de opleidingen op zijn schouders nam. We zullen moeten zoeken in de richting van deeltijd docenten met specifieke kennis. Karel/PA1RLM merkt op, dat dit bij Hilversum faliekant mislukt is. Er was te weinig cohesie tussen de opleiders onderling enerzijds en tussen de opleiders en de cursisten anderzijds. Karel wijst op de opleidingshandleidingen die beschikbaar zijn bij de VRZA en de Digitale Leergang. Ab/PA5ABW merkt op, dat het werkgroepje enig tijd geleden bijeen gekomen is en ziet, dat de optie van deeltijdopleiders mogelijkheden biedt. Ab heeft Remy Denker/PA0AGF om advies gevraagd voor wat het opstarten van een cursus betreft, maar daar kwamen geen nieuwe ideeën uit voort. Ook zou hij informeren bij afdeling Hilversum, maar die zijn gestopt met de opleiding (zie opm. Karel) en zij hebben tijdens hun laatste HH-vergadering verwezen naar Utrecht, kennelijk in de overtuiging dat wij nog steeds een opleiding verzorgen. Ab geeft aan dat hij het werkgroepje zo snel mogelijk weer een keer bij elkaar gaat roepen, al dan niet online.

Gert-Jan/PD0GJK: Pleit voor het houden van workshops, bijvoorbeeld in de weekenden of op de woensdagavond. Hij wil in die workshops wat minder ervaren leden projectmatig kennis laten opdoen op een aantal terreinen zoals digitale technieken, set beheersing, software e.d. Mes snijdt aan twee kanten, want dergelijke sessies leveren ook weer wat barinkomsten op. Paul is bereid om op korte termijn een eerste workshop te gaan houden en gaat dit onder de aandacht brengen van de leden.

Jan Terranea/PA3FYZ: Vernam in de wandelgangen, dat PEKA 18 binnenkort een evenement gaat

houden waarbij de SRS (Surplus Radio Society) betrokken is. Weet iemand daar iets van? Bestuur is hier niet van op de hoogte en gaat navraag doen bij PEKA18.

Richard/PD3RFR: Wil graag op de hoogte gehouden worden en blijven van eventuele radio evenementen waaraan leden deelnemen. Dit is aanleiding voor Thom/PA9T om te melden, dat hij dit jaar niet de kar zal trekken bij de Nationale Molendag, in verband met de tegen die tijd te verwachten gezinsuitbreiding. Iemand anders zal dus de molenaar moeten benaderen.

13. Sluiting

Verder niets meer aan de orde zijnde, sluit voorzitter Gert-Jan de vergadering, onder dankzegging aan een ieder voor diens aanwezigheid en inbreng.

Utrecht, 20 maart 2024

Abw/RJ